

TOSHKENT DAVLAT SHARQSHUNOSLIK UNIVERSITETI
“O‘ZBEKISTON-KOREYA: O‘ZARO HAMKORLIKNING BUGUNGI
KUNI VA ISTIQBOLLARI” MAVZUSIDAGI XALQARO
ILMIY ANJUMAN
AXBOROT XATI

O‘zbekiston Respublikasi va Koreya Respublikasi ko‘plab sohalarda uzoq muddatli strategik sherikdir. Ikki tomonlama munosabatlar tarixi 1991-yil 30-dekabrda Osiyo-Tinch okeani mintaqasi davlatlari ichida birinchi bo‘lib O‘zbekiston Respublikasi mustaqilligini Janubiy Koreya tomonidan tan olinishi va 1992-yil 29-yanvarda diplomatik munosabatlar o‘rnatilganidan boshlanadi. O‘shandan beri ikki davlat o‘rtasidagi munosabatlar siyosat, iqtisodiyot, ta‘lim, madaniyat va boshqa sohalarda rivojlanib, kengayib bormoqda.

O‘zbekiston Respublikasi Prezidenti Shavkat Mirziyoyevning 2017-yil 22-25-noyabr kunlari Koreya Respublikasiga davlat tashrifi o‘zaro munosabatlarni sifat jihatdan yangi bosqichga ko‘tardi. 2022-yilda O‘zbekiston va Koreya Respublikasi ikki davlat o‘rtasidagi diplomatik munosabatlar o‘rnatilganining 30 yilligini hamda koreys diasporasining O‘zbekistonda istiqomat qilishining 85 yilligini nishonladi.

Ikki davlat o‘rtasidagi siyosiy, savdo-iqtisodiy, moliyaviy-sarmoyaviy, ilmiy-texnikaviy, madaniy-gumanitar, ta‘lim va boshqa sohalardagi aloqalarni yanada rivojlantirish istiqbollarini muhokama qilish maqsadida 2023-yil 4-aprel kuni (Toshkent vaqti bilan soat 10.00da, Koreya vaqti bilan soat 14.00da boshlanadi) Toshkent davlat sharqshunoslik universitetida **“O‘zbekiston-Koreya: o‘zaro hamkorlikning bugungi kuni va istiqbollari”** mavzusida xalqaro ilmiy-amaliy anjuman o‘tkaziladi.

Konferensiya quyidagi sho‘‘balarda tashkil etiladi:

1. O‘zbekiston va Koreya o‘rtasidagi o‘zaro manfaatli hamkorlik
2. Koreya tarixi va madaniyatini jahon merosi orqali o‘rganish
3. Innovation iqtisodiyotni shakllantirishning Koreya Respublikasi tajribasi.
4. Til va ta‘lim madaniyat chorrahasida
5. Koreys adabiyoti va o‘zaro ta‘sir masalalari
6. Koreys tilidan Uzbek tiliga, Uzbek tilidan koreys tiliga durdona asarlar tarjimai masalalari

Maqolalar quyidagi talablar bo‘yicha tayyorlangan bo‘lishi kerak:

1. Maqolalar o‘zbek, rus, koreys va ingliz tillarida qabul qilinadi.
2. Maqolaning umumiy hajmi 8-10 bet.
3. Matn formati MS Word dasturida, Times New Roman shriftida, 1,5 interval, 14 kegel (yozma va elektron variantda) topshirilishi shart.
4. Maqola matni tahrir qilingan holda A-4 o‘lchovida, yuqoridan va pastdan 2 sm, chapdan 3 sm, o‘ngdan 1,5 sm joy qoldirilib, rasmiylashtiriladi.
5. Maqolaning tepa qismi o‘rtasida maqolaning nomi bosh harflar bilan to‘q shriftida beriladi. Keyingi qatorning o‘rtasida muallif haqida quyidagi ma‘lumotlar ko‘rsatilishi lozim: familiyasi, ismi, otasining ismi, ilmiy darajasi va unvoni, ish joyi (oliy o‘quv yurti nomi, shahar, mamlakat), telefon raqami va elektron manzili kursivda beriladi.
6. Annotatsiya va kalit so‘zlar uch tilda: o‘zbek, rus, ingliz tillarida yoziladi. Annotatsiya hajmi masofalarsiz 250 belgidan oshmasligi kerak. Kalit so‘zlar: 5-6 ta so‘z.
7. Qabul qilingan materiallar anjuman materiallari to‘plami sifatida nashr qilinadi.

8. Har bir maqola uchun elektron DOI olinadi va ularning har biri Google Scholarga indekslanadi.
9. Anjuman mavzusiga, ilmiy me'yorlarga va texnik talablarga javob bermaydigan maqolalar qabul qilinmaydi.
10. Ma'ruza matnlari 2023-yil 11-fevralga qadar qabul qilinadi. Ma'ruza matnlari quyidagi tartibda shakllantirilishi lozim:
 - Annotatsiya, tayanch so'zlar
 - Kirish
 - Asosiy qism
 - Xulosa
 - Adabiyotlar

Maqolalar anjuman yo'nalishlariga oid dolzarb mavzularda, ilmiy tahlil va tugallangan fikrlar asosida, amaliy tavsiyalar bilan taqdim etilishi lozim.

Maqolalar 2023-yil 31-yanvariga qadar TDSHU Koreyashunoslik fakulteti Koreya tarixi, madaniyati, siyosati va iqtisodiyoti kafedrasida qabul qilinadi. Maqolalarning elektron nusxasini departmentkorean@gmail.com elektron manziliga yoki @abbasovadilfuza va @Orientalist_N telegram akkauntiga jo'natish lozim.

ANJUMAN TALABNOMASI SHAKLI

Familiyasi	
Ismi	
Otasining ismi	
Ilmiy daraja	
Ilmiy unvon	
Ish joyi manzili	
Xizmat telefoni	
Uyali telefon	
Elektron pochta manzili	
Anjuman yo'nalishi (sho'ba)	
Ma'ruza mavzusi	

Tashkiliy qo'mita

ТАШКЕНТСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ УНИВЕРСИТЕТ ВОСТОКОВЕДЕНИЯ

Информационное письмо о проведении МЕЖДУНАРОДНОЙ НАУЧНОЙ КОНФЕРЕНЦИИ «УЗБЕКИСТАН-КОРЕЯ: НАСТОЯЩЕЕ И ПЕРСПЕКТИВЫ СОТРУДНИЧЕСТВА»

Республика Узбекистан и Республика Корея являются долгосрочными стратегическими партнерами во многих областях. История двусторонних отношений начинается с признания независимости Республики Узбекистан Южной Кореей 30 декабря 1991 года и установления дипломатических отношений 29 января 1992 года. С тех пор отношения между двумя странами развиваются и расширяются в политике, экономике, образовании, культуре и других сферах.

Государственный визит Президента Республики Узбекистан Шавката Мирзиёева в Республику Корея 22-25 ноября 2017 года вывел отношения на качественно новый уровень. В 2022 году Узбекистан и Республика Корея отметили 30-летие установления дипломатических отношений между двумя странами и 85-летие проживания корейской диаспоры в Узбекистане.

4 апреля 2023 года (в 10:00 по ташкентскому времени) в целях обсуждения перспектив дальнейшего развития политической, торгово-экономической, финансово-инвестиционной, научно-технической, культурно-гуманитарной, образовательной и других сфер отношений между двумя стран, начало в 14.00 по корейскому времени) в Ташкентском государственном университете востоковедения состоится международная научно-практическая конференция на тему «Узбекистан-Корея: сегодняшний день и перспективы взаимного сотрудничества».

Работа конференции будет организована по следующим секциям:

1. Взаимовыгодное сотрудничество между Республикой Узбекистан и Республикой Корея
2. Изучение корейской истории и культуры через всемирное наследие
3. Опыт Республики Корея по формированию инновационной экономики.
4. Язык и образование на перекрестке культур
5. Корейская литература и вопросы взаимодействия
6. Вопросы перевода произведений с корейского на узбекский, с узбекского на корейский

Статьи должны быть подготовлены в соответствии со следующими требованиями:

1. Статьи принимаются на узбекском, русском, корейском и английском языках.
2. Общий объем статьи 8-10 страниц.
3. Текстовый формат должен быть представлен в MS Word, Times New Roman, через 1,5 интервала, 14 кегелей (в письменном и электронном вариантах).
4. Текст статьи оформляется в формате А-4, по 2 см сверху и снизу, по 3 см слева, 1,5 см справа.
5. В середине верхней части статьи заглавными буквами жирным шрифтом дается название статьи. В середине следующей строки следует указать следующую информацию об авторе: фамилия, имя, отчество, ученая степень и звание, место работы (название вуза, город, страна), номер телефона и адрес электронной почты курсивом.

6. Аннотация и ключевые слова пишутся на трех языках: узбекском, русском, английском. Размер аннотации не должен превышать 250 знаков без пробелов. Ключевые слова: 5-6 слов.
7. Принятые материалы будут опубликованы в виде сборника материалов конференции.
8. Для каждой статьи будет получен электронный DOI и она будет индексируется в Google Scholar.
9. Статьи, не соответствующие тематике конференции, научным стандартам и техническим требованиям, не принимаются.
10. Статьи принимаются до 11 февраля 2023 года.
11. Тексты статей должны формироваться в следующем порядке:
 - Аннотация, ключевые слова
 - Введение
 - Основная часть
 - Заключение
 - Литература

Статьи должны быть представлены по актуальным темам по направлениям секций конференции, должны быть основаны на научном анализе, в них должны быть приведены практические рекомендации.

Статьи принимаются до 31 января 2023 года на кафедре Истории, культуры, политики и экономики Кореи факультета Корееведения Ташкентского государственного университета востоковедения. Электронную копию статьи нужно отправить на адрес departmentkorean@gmail.com или на телеграм-аккаунт @abbasovadilfuza и @Orientalist_N

ФОРМА ДЛЯ УЧАСТИЯ В КОНФЕРЕНЦИИ

Фамилия	
Имя	
Отчество	
Научная степень	
Научное звание	
Адрес места работы	
Служебный телефон	
Мобильный телефон	
Адрес электронной почты	
Секция (направление) конференции	
Тема доклада	

Организационный комитет

**MINISTRY OF HIGHER AND SECONDARY SPECIALIZED EDUCATION
OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN
TASHKENT STATE UNIVERSITY OF ORIENTAL STUDIES
INFORMATION LETTER
OF THE INTERNATIONAL SCIENTIFIC CONFERENCE
"UZBEKISTAN-KOREA: CURRENT AND PROSPECTS OF MUTUAL
COOPERATION"**

The Republic of Uzbekistan and the Republic of Korea are long-term strategic partners in many areas. The history of bilateral relations begins with the recognition of the independence of the Republic of Uzbekistan by South Korea on December 30, 1991 and the establishment of diplomatic relations on January 29, 1992. Since then, relations between the two countries have been developing and expanding in politics, economics, education, culture and other areas.

The state visit of the President of the Republic of Uzbekistan Shavkat Mirziyoyev to the Republic of Korea on November 22-25, 2017 brought relations to a qualitatively new level. In 2022, Uzbekistan and the Republic of Korea celebrated the 30th anniversary of the establishment of diplomatic relations between the two countries and the 85th anniversary of the Korean diaspora living in Uzbekistan.

In order to discuss the prospects of further development of relations between the two countries in the political, trade-economic, financial-investment, scientific-technical, cultural-humanitarian, educational and other spheres, an international scientific-practical conference on the topic "Uzbekistan-Korea: the present and prospects of mutual cooperation" will be held at Tashkent State University of Oriental Studies on April 4, 2023 (Tashkent time starts at 10.00, Korea time starts at 14.00)

1. Mutually beneficial cooperation between the Republic of Uzbekistan and the Republic of Korea
2. Explore Korean history and culture through World Heritage
3. Experience of the Republic of Korea in the formation of an innovative economy.
4. Language and education at the crossroads of cultures
5. Korean Literature and Interaction Issues
6. Issues of translating works from Korean into Uzbek, from Uzbek into Korean

Articles should be prepared according to the following requirements:

1. Articles are accepted in Uzbek, Russian, Korean and English languages.
2. The total volume of the article is 8-10 pages.
3. The text format must be submitted in MS Word program, Times New Roman shrift, 1,5 interval, 14 Kegel (written and electronic variant).
4. When the text of the article is edited, the size of A-4, 2 cm from above and below, 3 cm from the left, 1,5 cm from the right, formalized.
5. In the middle of the top part of the article, the title of the article is given in bold shift in capital letters. In the middle of the next line, the following information about the author should be indicated: full name, academic degree and title, place of work (name of the higher education institution, City, Country), phone number and E-address are given in italics.

6. Annotations and keywords are written in three languages: Uzbek, Russian, and English. The size of the annotation should not exceed 250 characters without distances. Keywords: 5-6 words.
7. The materials received will be published as a set of conference materials.
8. For each article, an electronic DOI is obtained, and each of them is indexed in Google Scholar.
9. Articles that do not meet the topic of the conference, scientific norms and technical requirements are not accepted.
10. The text of the lecture is accepted until 31.01.2023
11. The text of the lecture should be formulated in the following order:
 - Annotation, key words
 - Introduction
 - Main part
 - Conclusion
 - Literature

Articles should be presented on topics related to the conference areas, based on scientific analysis and completed opinions, with practical recommendations.

Articles will be accepted at the Department of history, culture, politics and economy of Korea, Faculty of Korean Studies until 11 February 2023. E-versions of articles must be sent to the email address departmentkorean@gmail.com or to the Telegram account [@abbasovadilfuza](https://www.instagram.com/abbasovadilfuza) and [@Orientalist_N](https://www.instagram.com/Orientalist_N).

CONFERENCE APPLICATION FORM

Surname	
Name	
Patronymic name	
Academic degree	
Academic degree	
Address of work place	
Work phone	
Cell phone	
e-mail	
Conference direction (subsidiary)	
Subject of the lecture	

Organizational committee